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ZAPISNIK

9. redne seje Sveta eetrtne skupnosti Dravlje, kije bila v torek, 13. decembra2O11.
Seja je potekala v sejni sobi SluZbe za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne obdine Ljubljana,
Draveljska 44.

Sejo je vodil predsednik Sveta eetrtne skupnosti Dravlje Marko Zibelnik. Seja se je zvodno snemala v
skladu z dogovorom na 2. seji Sveta CS.

Na sejiso bili navzodi 6lani sveta:
Franci COL..lA, Tone FLORJANeIC, MiloS JORGAcEVSKI, Pavel Peter KAVCle, Metka
MACAROL HlTl, Jasna MEDVESEK, Marjeta RUTAR GORJAN, Maks SEST, Matja2 Spnf,
Silvan SfOffll. Marko ZIBELNIK:

Ostali navzo6i:
Bojan Zornik - SLS MU MOL, Nata5a Krlan - SLS MU MOL.

Seja se je pridela ob'17.30 uriv navzodnosti 11 dlanov sveta.

Predsedujoci je odprl razpravo o dnevnem redu. Razprave ni bilo zato je predsedujodi dal na glasovanje
predlog dnevnega reda:

1. Pobude in vpra5anja dlanov sveta
2" Porodilo predsednika Sveta dS
3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 8. seje Sveta CS Dravlje
4. Seznanitev s Pravllnikom o kriterijih in nadinu uporabe prostorov za delovanje cetrtnih

skupnosti
5. Programi za mladino, aktivno starost in medgeneracijsko sodelovanje detrtne skupnosti

Dravlje

Navzodih je bilo 1 1 dlanov sveta.
Za je glasovalo 1 1 dlanov sveta.

Dnevni red je bil sprejet.

AD 1.

POBUDE IN VPRASANJA ELANOV SVETA

MatjaZ Spat je dal pobudo, da bi na eni prihodnjih sej obravnavali pritoZbe obdanov nad dejavnostjo in
poslovnim dasom gostinskih lokalov.

Predsednik je povedal da bo pobudo uvrstil na dnevni red seje v letu 2012.

Na sejo bomo povabili predstavnike policije.

AD 2.

POROEILO PREDSEDNIKA SVETA ES

Predsedujodi je prisotne seznanil
. Z vsebino seminarja za predsednike



. Da je bilo na portal >Pobude me5canov< posredovano sporodilo, ki se nana5a na delovanje CS
Dravlje. Oditno je, da gre za odziv na prispevek v Glasilu Ljubljana v katerem so objavljena mala
dela eS in sicer:

Sramota za mestno oblast in obtast CS, aa so v zadnjem tetu biti sposobni v Dravtjah
obrezati 20 m Zive meje, 4 x pograbiti listje v le eni ulici, postaviti eno svetilko, da ne
naStevam dalje. A vas ni sram, da se s fem hvalite. y CS /'e kar nekaj utic in sosesk, kjer
moramo sami obrezati Zivo mejo in pograbiti listje, pa Se za tega moramo plaiati odvoz, za
grabljenje ene pa moramo plaiati vsi. TakSne mestne in CS oblasil dejansko ne
potrebujemo

Po razpravije dal predsedujodi na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA 5t. 1/9:

Na sporodilo odgovorimo:
Ne razumemo vaiega pisanja v katerem pravite, da je sramota, da je ietrtna
skupnost s skromnimi sredstvi, kijih ima na razpolago, plaiala dela na povriinah, ki
iih nihCe ne vzdriuje, ker niso opredeljene kot javne povriine, uporablja pa jih veije
Stevilo prebivalcev in so z vidika varnosti predstavljale problem.

Ne vemo kaj vas moti pri tem, da je eetrtna skupnost poskrbeta za vedjo varnost
otrok pred osnovno iolo Mi5ka Kranjca, s fem da je naroCila dodatno odstranjevanje
listja, ki na cesti povzroia spolzko vozi56e, da je postavila lud na temnem delu ulice
in osvetlila dostop do Doma krajanov, da je obrezala razraslo grmovje, ki je segalo
preko peipoti in zastiralo svetlobo nad ozko potjo ter onemogodalo normalno in
varno hojo po klaniini peipoti ter da je na pobudo okoli5kih prebivalcev interventno
oiistila nekdanji park med Domom krajanov in Domom starejiih ob6anov, sedaj
rezervat za gradnjo varovanih stanovanj.

Urejanje javnih povrSin ni v pristojnosti |etrtne skupnosti, temved Mestne ob|ine
Ljubljana, ki na obmoiju redno vzdrZuje povriine, ki so opredeljene kot javno dobro
in niso bila predmet tega poroiila, ki ga navajate.

S femi deli se tudi ne hvalimo, verjetno pa je prav, da povemo ljudem, za kaj je
|etrtna skupnost porabila 20% vseh sredsfe4 ki jih za vse svoje delo dobi iz
prorai u n a M estne obdi n e Lj ubljana.

Vabimo vas, da nam v bodote pri n-aiem delu pomagate in s svojimi predtogi
prispevate k izboljsanju varnostinaSe iS.

Navzodih je bilo 1 1 dlanov sveta.
Za je glasovalo 1 1 dlanov sveta.

Sklep 1/9 je bil sprejet.

AD 3.

POTRDITEV ZAPISNIKA 8. SEJE SVETA CS ORRVLUC

Predsedujodije odprl razptavo o zapisniku 8. seje Sveta eS.

Pripomb ni bilo, zato je dal predsedujodi na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA 5t. 2/8:

Svet eetrtne skupnosti Dravlje, Mestne obdine Ljubljana potrjuje zapisnik 8. seje Sveta eetrtne
skupnosti Dravlje, Mestne obdine Ljubljana.

Navzocih je bilo 1 'l dlanov sveta.
Za je glasovalo 1 1 dlanov sveta.

Sklep 2/9 je bil sprejet.



AD 4.

SEZNANITEV S PRAVILNIKOM O KRITERIJIn Iru ruREIruU UPoRABE PRoSToRoV zA
DELOVANJE CCTRTruIH SKUPNOSTI

Predsedujodi je odprl razpravo gradivu, ki so ga dlani sveta prejeli skupaj z gradivom.

Pripomb ni bilo, zato je dal predsedujodi na glasovanje:

PREDLOG SKLEPA 5t. 3/9

Svet GS Dravlje se je seznanil Pravilnikom o kriterijih in nadinu uporabe prostorov za delovanje
detrtnih skupnostih in z zadovoljstvom pozdravlja ve6jo vlogo, kije dana detrtnim skupnostim pri
uporabi prostorov.

Navzodih je bilo 1 1 dlanov sveta.
Za je glasovalo 11 dlanov sveta.

Sklep 3/9 je bil sprejet.

AD 5.

PROGRAMIZA MLADINO, AKTIVNO STAROST IN MEDGENERACIJSKO SODELOVANJE
CCTRTruC SKUPNOSTI DRAVLJE

Gradivo so dlani sveta prejeli skupaj z vabilom.

Po razpravije predsedujodi dal na glasovanje.

PREDLOG SKLEPA 5t. 4i9:

Svet detrtne skupnosti Dravlje bo v na6rtu za leto 2012 dal prednost izvedbi programov za aktivno
starost in medgeneracijsko sodelovanje v Cetrtni skupnosti Dravlje v skladu s smernicami teh
programov, sprejetimi na 8.seji.
Na okrogli mizi se dru5tvom predstavijo Smernice programov in novosti v zvezi s pravilnikom o
kriterijih in na6inu uporabe prostorov za delovanje detrtnih skupnostih ter z ve6jo vlogo, ki je
6etrtnim skupnostim dana pri uporabi prostorov.
Dru5tva se pozove, da na podlagi smernic pripravijo svoje programe.

NavzoOih je bilo 1 1 dlanov sveta.
Za je glasovalo 11 dlanov sveta.

Sklep 4/9 je bil sprejet.

Predsedujodi je ugotovil, da je dnevni red izdrpan zato je zakljudil sejo.

Zapisal:
Bojan Zornik Marko Zibelnik
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